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ZZ ÁÁ PP II SS   
o průběhu 23. zasedání Zastupitelstva obce Miroslavské Knínice, 

konaného dne 14.prosince 2009 v kanceláři OÚ 
 

� Přítomni :  Petr Příkazský;  Ing.Jiří Balík;  Ing. Stanislav Křeček;   Pavel Hoc;  Ladislav 
Štandl;    Mgr.Dagmar Příkazská 

 
� Pozdní příchod : Ing.Kamil Raboň 17:23 hod  

 
� Dřívější odchod : 0 

 
� Omluveni : Jiří Souček; Milan Vyžrálek 
 

 
Starosta Petr Příkazský přivítal přítomné zastupitele a hosty z řad občanů a zahájil 23. zasedání 
Zastupitelstva obce Miroslavské Knínice (dále jen  „zastupitelstvo obce“)  v 17:10 hod. 
 
Bod č. 1 
 

Technický bod 
Starosta konstatoval, že informace o konání  zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu 
Miroslavské Knínice pod evid. číslem 43/09 a na internetových stránkách obce, a to nejméně sedm dní 
přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je 
tedy usnášeníschopné.  

     Zapisovatelkou  byla jmenována paní Miroslava Olivová. 
Starosta konstatoval, že zápis z  předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 
v zasedací místnosti.  
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu zasedání zastupitelstva 
obce. Navrženi byli Ing. Stanislav Křeček  a pan Pavel Hoc,  kteří vyslovili s návrhem souhlas. 
 
Usnesení č.1/23/09 : 
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e   
za ověřovatele zápisu o průběhu 23. zasedání zastupitelstva obce pana Stanislava Křečka  a pana                 
Pavla Hoce. 
 
Hlasování č.1 :  pro 6 – proti  0 – zdržel se 0 
 
Starosta přednesl návrh programu zasedání  a současně vyzval zastupitele, aby podali návrhy na 
doplnění programu jednání. Návrh na změnu programu jednání : 

1. Doplnit  k projednání bod č.12 – Dodatek č.3 ke smlouvě č. 05420631 SFŽP. 
2. Doplnit o žádost na pronájem přísálí a klubovny v nádvoří pro mládež. 

  
Usnesení č. 2/23/09 : 
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e   
program zasedání Zastupitelstva  obce Miroslavské Knínice v předloženém znění včetně navrženého 
bodu č.12 a žádosti o pronájem. 
 
Hlasování č. 2 :  pro 6 – proti  0 – zdržel se 0 

 
Bod č. 2 
 

Plnění usnesení a činnost OÚ. 
 

� Usnesení z minulých let,  která je potřeba plnit:  zastavovací studii na výstavbu nových RD , 
oprava dešťové kanalizace na pozemku MUDr. Ladislava Hodečka a oprava chodníku u pana 
Štandla. 
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� Investiční akce – byla podepsána Dohoda o poskytnutí dotace EU na osvětlení v Kordole ve výši 
370 tis.Kč. 

� Proběhlo jednání s vedoucím střediska Strabag Hostěradice - reklamace  stavby polních cest. 
� Spuštění CZECH POINTU v obci, občané naleznou podrobné informace na úřední desce a 

internetových  stránkách obce. 
� ČOV – výsledky kontrolní činnosti v uplynulém období. Hlavní zdroj znečištění byl zjištěn v 

kontrolní šachtě v zámeckém parku. Firma Irel odmítá závěry šetření a hrozí žalobou na obec pro 
poškozování dobrého jména firmy. Kontrola bude probíhat i nadále a v případě zjištěných přítoků 
agresivních odpadních vod bude tato šachta okamžitě zaslepena, aby se zabránilo poškozování 
ČOV a ihned bude pozvána pohotovost České inspekce životního prostředí, HZS JmK, Policie 
ČR a odbor životního prostředí Moravský Krumlov. Aby se zamezilo spekulacím o poškozování 
dobrého jména firmy Irel, bude podáno trestní oznámení na neznámého pachatele. Dále bude již 
věcí orgánů činných v trestním řízení nalezení pachatele – původce agresivních odpadních vod 
poškozujících zařízení obce. 

 
V 17:23 hod příhod Ing. Kamil Raboň 
 

Usnesení č. 3/23/09 : 
Zastupitelstvo  obce  b e r e  n a  vě d o m í    
zprávu starosty o činnosti OÚ a plnění usnesení. 
 
Hlasování č.3 :  pro  7 – proti  0 – zdržel se 0 

 
Bod č. 3 
 

Interpelace zastupitelů a občanů. 
 

� Ing.Stanislav Křeček -  není dosud umístěna poštovní schránka po rekonstrukci požární zbrojnice, 
termín odstranění  do 20.12.2009 

� Ing.Kamil Raboň – kulatina v parku je nevhodná k pořezu. Kmeny jsou popraskané, náklady na 
pořez na pile ve Vranovicích (katr na průměr kulatiny 80 cm) by byly velmi vysoké  vzhledem ke 
kvalitě kulatiny. Navrhuje kulatiny odprodat na palivové dříví.  

� Pavel Hoc – dotaz na publikaci k 750 let obce. Starosta všem přítomným sdělil průběh jednání 
s Muzejní a vlastivědnou společností v Brně, je podepsána smlouva o dílo. 

 
 
 
Bod č. 4 
 

 Došlé žádosti : 
 

● Svaz tělesně postižených – žádost o finanční příspěvek  (příloha číslo 1). 
● MUDr.Ladislav Hodeček – žádost o prodej pozemku p.č. 340 (příloha č.2). 
● Pronájem přísálí za účelem oslav konce roku a pronájem klubovny v nádvoří. 

 
Usnesení č. 4/23/09 : 
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e   
poskytnutí finančního daru ve výši 3.000,-Kč pro Svaz tělesně postižených. 
 
Hlasování č.4 :  pro  5 – proti  0 – zdržel se  0  
 
Usnesení č. 5/23/09 : 
Zastupitelstvo obce  b e r e  n a  vě d o m í  
žádost MUDr.Ladislava Hodečka. 
Vzhledem k probíhajícímu jednání s panem Kališem (Vodoprávní řízení dne 15.12.2009) a přípravě 
smlouvy na zřízení práva věcného břemena – stavba napájecího potrubí,, nebude obec zveřejňovat záměr 
k prodeji pozemku p.č.340. Za současné situace není v zájmu obce se tohoto pozemku zbavovat,  je 
potřeba vyřešit problematiku nevhodného uložení dešťové kanalizace z roku 1952 na soukromém 
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pozemku MUDr.Hodečka a Ing.Součka (nebylo  zřízeno věcné břemeno). Žádost bude vedena v evidenci, 
v případě vyřešení sporných věcí vztahujících se k předmětnému pozemku (Kališ Jaromír a dešťová 
kanalizace obce), bude možné tento pozemek nabídnout k odprodeji MUDr.Hodečkovi . 
  
Hlasování č.5 :  pro  7 – proti  0 – zdržel se   0  
 
Usnesení č. 6/23/09 : 
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e  
bezúplatný pronájem přísálí a klubovny v nádvoří v termínu 28-31.12.2009 a 1.-2.1.2010 (úklid) pro 
místní chasu.  
Bude sepsána dohoda o výpůjčce a určeny osoby zodpovídající za dodržování pořádku a bezpečnosti. 
Podmínkou je rovněž dodržování nočního klidu, zejména omezit hlasitou reprodukovanou hudbu (vyjma 
Silvestrovské noci). 
 
Hlasování č.6 :  pro  7 – proti  0 – zdržel se   0  
 

 
Bod č. 5 
 

Veřejnoprávní smlouva pro výkon přenesené působnosti zákona o přestupcích. 
     

Usnesení č. 7/23/09 : 
Zastupitelstvo obce   s c h v a l u j e  
veřejnoprávní smlouvu mezi městem Miroslav a obcí Miroslavské Knínice v předloženém znění. 
 
Hlasování č.7:  pro  7 – proti  0 – zdržel se 0 

 
Bod č. 6 
 

Rozpočtové opatření č.5/2009 (nečíslovaná příloha).   
 
Usnesení č. 8/23/09 : 
Zastupitelstvo  obce  s c h v a l u j e  
rozpočtové opatření číslo 5/2009 v předloženém znění. 
 
Hlasování č.8 :  pro  7 – proti  0 – zdržel se 0 

 
Bod č. 7 
 
     Rozpočtové provizorium na rok 2009 (příloha č.3). 
     

Usnesení č. 9/23/09 : 
Zastupitelstvo obce   s c h v a l u j e  
rozpočtové provizorium na rok 2010. Do schválení rozpočtu obce bude obec hospodařit podle 
rozpočtového provizoria a to v úrovni příjmů a výdajů roku 2009 pro zajištění chodu obce. 
 
Hlasování č.9:  pro  7 – proti  0 – zdržel se 0 

 
Bod č. 8 
 

Zpráva kontrolního a finančního výboru. 
Zprávu finančního výboru přednesl Ing.Stanislav Křeček, zprávu kontrolního výboru Ing.Kamil Raboň. 
 
Usnesení č. 10/23/09 : 
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e   
zprávu kontrolního a finančního výboru. 
 
Hlasování č. 10 :  pro 7 – proti  0 – zdržel se 0 
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Bod č. 9 
 

Kácení dřevin v zámeckém parku a na místním hřbitově – opětovné projednání žádostí        
manž.Sobotkových a paní Hodečkové. 

 
Usnesení č. 11/23/09: 
Zastupitelstvo obce  z a m í t á   

     žádost manželů Sobotkových na pokácení vzrostlého javoru na pozemku p.č.4. 
 

Na základě posudku AOP ČR  není důvod ke kácení jasanu. Naopak, jeho odstraněním by došlo k 
oslabení dalších dvou stromů a zvýšilo by se tak riziko pádu právě těchto dvou stromů. Obec je rovněž 
vázána smlouvou se SFŽP – tyto stromy byly ošetřeny z prostředků státní dotace. Obec v jarních měsících 
2010 provede opětovné ošetření  a prořez větví zasahujících nad nemovitost manž. Sobotkových. 
Postupně jak bude dorůstat nová výsadba stromů, bude možno rozhodnout o odstranění starých dřevin. 
Současně s  tím připomínáme, že je v zájmu každého majitele nemovitosti  pojistit majetek proti živelné 
pohromě. 
 
Hlasování č.11 :  pro  7 – proti  0 – zdržel se 0 
 
Usnesení č. 12/23/09: 
Zastupitelstvo obce  b e r e  n a  vě d o m í   

     žádost paní Anny Hodečkové na pokácení lípy na místním hřbitově. 
 

Obec v roce 2010 zpracuje odborný projekt obnovy zeleně na místním hřbitově a zapracuje do tohoto 
projektu odstranění dřevin ohrožujících bezpečnost a nevyhovujících svým umístěním. Vzhledem k tomu, 
že hřbitov je pietním místem, bude koncepce projektu  předložena k posouzení veřejnosti.  
 
Hlasování č.12 :  pro  7 – proti  0 – zdržel se 0 
 

 
Bod č. 10 
 
     Směrnice BOZP a Požární poplachová směrnice. 

 
Usnesení č. 13/23/09 : 
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e   
směrnici BOZP a Požární poplachovou směrnici obce v předloženém znění. 
 
Hlasování č.13 :  pro  7 – proti  0 – zdržel se 0 

 
Bod č. 11 
 

Předpokládané investiční akce v roce 2010. 
 

� Veřejný rozhlas v obci 
� Dětské hřiště v parku (zjednodušená verze – mlatový povrch) 

Dále bude zpracována PD : úprava okolí kostela, vstupní vrata do zámku, odvodnění nádvoří, pasport 
zeleně v obci včetně již zmiňovaného hřbitova. 
Obec přistoupí k úsporám v rozpočtu a bude usilovat o schválení projektu na SZIF – komunikace k ČOV 
a rekonstrukce návsi (předpokládané náklady 6-7 mil.Kč). 
 
Usnesení č. 14/23/09 : 
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e   
 investiční akce v roce 2010 :  obnova obecního rozhlasu a realizace dětského hřiště v parku. 

  
Hlasování č.14 :  pro  7 – proti  0 – zdržel se 0 
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Bod č. 12 
 

Dodatek č. 3 ke smlouvě SFŽP č . 05420631. 
 
Usnesení č. 15/23/09 : 
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e   
Dodatek č.3 ke smlouvě SFŽP č.05420631. 

  
Hlasování č.15 :  pro  7 – proti  0 – zdržel se 0 

 
Diskuse :  
V rámci diskuse starosta obce seznámil přítomné s obviněním o poškozování vlastnického práva, které v obci 
rozšiřují manž. Heinereichovi.  
V tomto sporu manž.Heinereichovi tvrdí, že obec neoprávněně těžila palivové dříví na jejich pozemku. Toto 
dřevo bylo složeno u jejich domu, přeměřeno a zahájeno šetření ve spolupráci s OLH Lesy Židlochovice o 
určení vlastníka pozemku, na kterém toho dne probíhala těžba kalamitního dřena (následek vichřice 
z 2.8.2009).  
Aby se zabránilo dalším nepodloženým dezinformacím o krádeži a nekalém jednání ze strany obce, byl obcí 
zadám požadavek na firmu ZNOGEO o zaměření pozemku p.č 962 a 1038 ve vlastnictví obce. Pokud 
výsledek zaměření v terénu prokáže, že obec těžila na svém pozemku a vytěžené palivové dřevo bylo 
majetkem obce, budeme požadovat okamžitou úhradu tohoto dřeva a následnou omluvu.  
 
Do diskuse se dále nikdo nepřihlásil. 
 
  
Starosta Petr Příkazský poděkoval všem přítomným zastupitelům za zodpovědný a konstruktivní přístup  k 
projednávaným bodům, přítomným občanům poděkoval za jejich zájem o průběh jednání zastupitelstva  a 
podnětné připomínky.  Všem přítomným popřál krásné prožití vánočních svátků a hodně zdraví v 
nadcházejícím roce 2010, který bude i volebním rokem. 
 
Starosta ukončil  23.zasedání Zastupitelstva obce Miroslavské Knínice ve 20:35  hod a požádal zapisovatelku 
paní Olivovou o přečtení a následné ověření textu zápisu určenými  ověřovateli.  
 
 
V Miroslavských Knínicích dne 17.08.2009 
 
 
 

Zapisovatel :   Olivová Miroslava 

 
Starosta obce :   Petr Příkazský 

 
 
Ověřovatelé zápisu :    
 

         

 
Poznámky :  
Projednávané materiály a žádosti jsou archivovanou přílohou toho zápisu a jsou k nahlédnutí na OÚ. 


